



## Jacek Ludwig Scarso

Italien/Großbritannien/Italy/Great Britain

Jacek Ludwig Scarso (PhD) ist Multimediakünstler, Theaterregisseur, Sprachpraktiker und Akademiker. Geboren in Rom (1979), lebt und arbeitet er in London, wo er der künstlerische Leiter des international renommierten "Elastic Theatre" ist. Auszeichnungen u.a.: Wellcome Trust, Jerwood Gemeinnützige Stiftung und Fringe Report. Die London Metropolitan Universität, an der er Dozent für Theater & Performance ist, hat ihm kürzlich die Doktorwürde für sein Werk mit "Elastic-Theater" verliehen. International wird er von Romberg Arte Contemporanea vertreten. Mit seiner Kunst untersucht er, inwieweit sich Theatererfahrungen auf Ausstellungskontexte, Live-Performances, Foto- und Videokunst, Installation und Text ausdehnen lassen. Letzte Ausstellungen u.a.: MACRO Museum für zeitgenössische Kunst in Rom, GV Kunstgalerie in London, Ehite Cloth Galerie in Leeds, MIA Mailand Bildkunst, Docks Art in Lyon und FotoFever im Carrousel du Louvre, Paris. 2014 wurde Scarso vom Royal Opera House eingeladen, als Co-Kurator des Fused-Festival in Thurrock mitzuwirken. [www.elastictheatre.com](http://www.elastictheatre.com)

Jacek Ludwig Scarso (PhD) has built an international profile as multimedia artist, theatre director, voice practitioner and academic. Born in Rome (1979), he lives and works in London, where he is the Artistic Director of the internationally acclaimed Elastic Theatre. His awards include the Wellcome Trust, the Jerwood Charitable Foundation and Fringe Report. London Metropolitan University, where he is Senior Lecturer in Theatre & Performance, recently awarded him doctoral recognition for his body of work with Elastic Theatre. Represented internationally by Romberg Arte Contemporanea, his artistic practice explores the stretching of theatrical experiences to exhibition contexts, through live performance, photo and video art, installation and text. Recent exhibitions i.a.: MACRO Museum of Contemporary Art in Rome, GV Art Gallery in London, White Cloth Gallery in Leeds, MIA Milan Image Art, Docks Art in Lyon and FotoFever at the Carrousel du Louvre, Paris. In 2014, Scarso was invited by the Royal Opera House to be co-curator of its Fused Festival in Thurrock. [www.elastictheatre.com](http://www.elastictheatre.com)



**Die Wächter**, 2013, Videoinstallation, 9:00 Min.

**The Guardians**, 2013, video installation, 9:00 min.